
از ورزش چه خبر؟

چهار تیم هندبال به اصفهان رسیدند
ســـه روز مانده به شـــروع رقابت های جام باشگاه های 
هندبال مـــردان آســـیا، چهارتیم خارجی بـــه اصفهان 
رســـیدند. این رقابت ها  11 خردادماه بـــا حضور 11 تیم 
به میزبانی فولاد ســـپاهان  در ســـالن 25 آبان اصفهان 
شـــروع می شـــود که تـــا به حـــال تیم هـــای البحرین، 
الکویـــت و الکاظمه کویـــت وارد شـــده اند، تیم عمان 
هـــم دیروز به شـــیراز رســـید و با اتوبوس بـــه اصفهان 
رســـید. فولاد ســـپاهان و نیروی زمینی شـــهید شاملی 
کازرون دو تیم ایرانی حاضر در این رقابت ها هســـتند.   

بلینگام بهترین بازیکن بوندسلیگا شد 
جـــود بلینـــگام ســـتاره دورتمونـــد قهرمان نشـــد اما 
بهترین بازیکن فصل بوندســـلیگا شـــد. ستاره جوان 
ایـــن فصـــل دورتموند نقـــش کلیـــدی بـــرای زنبورها 
داشـــت و در 31 بازی 8 گل به ثمر رســـاند. بلینگام در 
بازی آخر دورتموند مقابل ماینتس حضور نداشـــت و 
بســـیاری معتقدند حضور او می توانست روند بازی را 
تغییـــر داده و حتی جام قهرمانی را به ســـمت زنبورها 
بکشـــاند. او قهرمانـــی را از دســـت داد امـــا در پایان 
فصلـــی درخشـــان، بهتریـــن بازیکن فصل شـــد تا با 
خاطـــره ای خوش آلمان را ترک کرده و راهی اســـپانیا 
برای پوشـــیدن لباس رئال مادرید شود.  مذاکرات دو 
باشـــگاه برای انتقال بلینـــگام در مرحلـــه نهایی قرار 
دارد و انتظـــار مـــی رود او همین روزهـــا بلیت مادرید 

را رزرو کند.

عظیمی به درخواست کاوه ماند
مبین عظیمـــی، قهرمان وزن ۹۲ کیلوگرم کشـــتی آزاد 
جام تختـــی که بـــه واســـطه عملکرد درخشـــانش در 
ارومیـــه مجوز حضـــور در مرحله نهایـــی انتخابی تیم 
ملـــی و رقابت بـــا کامران قاســـم پور را به دســـت آورده 
بود؛ از حضـــور در تورنمنت مجارســـتان انصراف داد. 
محســـن کاوه مدیـــر فنـــی تیم هـــای ملی کشـــتی آزاد 
در نامه ای، از فدراســـیون کشـــتی درخواســـت کرد با 
توجـــه به نیاز تیم هـــای ملی کشـــتی آزاد جوانان و زیر 
23 ســـال و خواســـت مبین عظیمی کشـــتی گیر وزن 
92 کیلوگرم، ایـــن کشـــتی گیر در رقابت های رنکینگ 
مجارســـتان به دلیـــل نزدیکی به رقابت های آســـیایی 
و جهانـــی جوانان حضور پیـــدا نکند.بدین ترتیب تیم 

آزاد با 7 کشـــتی گیر عازم مجارســـتان خواهد شـــد.

 13 شمشیرباز درقهرمانی آسیا
حضور 13 شمشـــیرباز در قهرمانی آسیای چین قطعی 
شـــد. رقابت هـــای  شمشـــیربازی قهرمانی آســـیا ۲۷ 
خرداد ماه در چین شـــروع می شـــود، مســـابقه ای که 
امتیازش برای ســـهمیه تیمـــی المپیک  مردان ســـابر 
اهمیـــت زیـــادی دارد. بنابرایـــن تیـــم ســـابرمردان  با 
ترکیب محمد رهبـــری، محمد فتوحی، علی پاکدامن 
و فـــرزاد باهـــر شـــرکت می کنـــد. اعظم بختـــی در اپه 
زنان ، شـــیدا عالمی، کیاناباقرزاده، نجمه ســـازنجیان 
و فائزه رفیعی هم شمشـــیربازان ســـابر مســـافر چین 
هســـتند. ســـرمربی اپه مردان هم تیمش را با محمد 
رضایی طـــادی، محمد اســـماعیلی، محمدرضا وثوقی 
و امیرحســـین موشحی بســـته اســـت. اما فدراسیون 
هنوز برای اعزام  یک شمشـــیربازفلوره مردان به جمع 

بندی نرســـیده است.

منتظر رکوردشکنی تفتیان باشید
حســـن تفتیـــان رکـــورددار100 مترایـــران، بـــا قهرمانی 
در تـــور قـــاره ای شـــهر فوربـــاخ فرانســـه، کم کـــم روی 
دیگـــرش را نشـــان می دهـــد. او که آذرماه ســـال قبل 
در جامائیـــکا اردو زد تا زیر نظرمربـــی جدیدش آماده 
شـــود، رکوردهایش در ســـه مســـابقه اما چنگی به دل 
نـــزد. دونده 100 متر ایران که فدراســـیون روی مدالش 
بـــرای بازی هـــای آســـیایی حســـاب می کند، در ســـه 
مســـابقه جامائیـــکا رکوردهایش بهتـــر از 10/24 صدم 
ثانیه نشـــد. رکوردهایی که انتقاداتی را هم متوجه اش 
کـــرد. او هفته پیـــش به اروپـــا رفت تـــا در رقابت های 
بین المللـــی قـــدرت بدنـــی اش را برای قهرمانی آســـیا 
به اوج برســـاند. تفتیـــان دیـــروز در تور قاره ای شـــهر 
فوربـــاخ فرانســـه دور مقدماتـــی را بـــا رکـــورد 10 ثانیه و 
14 صدم ثانیـــه دویـــد و فینـــال بـــا دو صدم ثانیه کمتر 
یعنـــی 10 ثانیـــه و 12 صدم ثانیه قهرمان شـــد؛ رکوردی 
که بـــوی خوش می دهـــد، بـــوی رکوردشـــکنی. البته 
حســـن تفتیان هـــم ایـــن موضـــوع را تأییـــد می کند: 

»حتماً منتظر رکوردشـــکنی باشـــید.«

چرا باید 
به طاهری 

سهمیه 
برای حضور 

در جام 
تختی 

بدهند؟
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 سیـــل 
اردوی واترپلو را برداشت!

      ملک خانبانان ملی پوش ایران: دنبال نابودی نسل طلایی واترپلو هستند

امیررضا، پســـر فردین معصومی دارنـــده مدال نقره 
و برنزجهانی کشـــتی آزاد در فینال ســـنگین وزن های 
کشـــتی آزاد جام تختـــی در ارومیـــه باز هم قافیـــه را به 
ع واگـــذار کرد تا از رســـیدن بـــه دوبنده  امیرحســـین زار
جهانـــی دور بماند.ایـــن آزادکار کشـــورمان در خصـــوص 
عملکرد خـــود در چهل وســـومین دوره بین المللی جام 
تختی گفت: »در فوق ســـنگین تمام بهترین های ایران 
ع، خود من، یـــدالله محبی و  از جملـــه امیرحســـین زار
امیـــن طاهری حضور داشـــتیم تا بتوانیم بـــه دوبنده 
تیـــم ملی برســـیم. نمی دانم اســـمش را چـــه چیزی 
بگـــذارم امـــا طبـــق قرعه کشـــی انجـــام شـــده امین 
طاهری و یدالله محبی در گروه من افتادند و شانسی 
که آوردم این بود که مهدی هاشـــمی رفت و گرنه باید 
با او هم کشـــتی می گرفتم!«به بهانه اعتراض های این 
بازیکن طلایی آســـیا در فینال جام تختی گفت و گویی 

با او انجـــام دادیم.

   سطح کیفی جام تختی چطور بود؛ گفته می شود نبود 
کشتی گیران خارجی مطرح از سطح کیفی آن کم کرده است؟

اتفاقـــاً مســـابقات ســـطح بالایـــی داشـــت و تمـــام 
بهترین هـــای ایـــران بجز کامـــران قاســـم پور و رحمان 

عمـــوزاد در آن حضـــور پیدا کـــرده بودنـــد تا به دوبنـــده تیم 
ملـــی برســـند. خود من ســـال پیـــش در همیـــن رقابت های 
جـــام تختی قهرمان شـــده بـــودم و در این دوره هـــم با وجود 
خســـتگی زیاد پـــس از قهرمانی آســـیا و فرصت کـــم ریکاوری 
توانستم بدنم را به شرایط خوب برسانم و کشتی های خوبی 
بگیـــرم. البته با اینکه در قهرمانی آســـیا مصدوم شـــده بودم 

اما بـــاز ترجیـــح دادم بیایم و کشـــتی بگیرم.

   برای رسیدن به فینال رقبای سرسختی را از پیش 
رو برداشتی؟

نمی دانـــم چـــه صحبتـــی کنم.مـــن بـــا قرعه 
ســـختی روبه رو شـــدم و تنها با مهدی هاشمی 
مبـــارزه نکردم.بـــاور کنید تمـــام بهترین های 

فـــوق ســـنگین بـــه ارومیـــه آمـــده بودند و بعـــد از 
شکســـت امیـــن طاهـــری و محبی توانســـتم به 

دیـــدار پایانـــی برســـم. بالاخره این کشـــتی های 
ســـخت روی من تأثیر بدی گذاشت و خسته ام 
ع با قرعه  کرد. بـــر عکس من امیرحســـین زار
چندان ســـختی مواجه نشد. خودم در فینال 
نتوانســـتم نتیجه دلخواهی که می خواستم 
را بگیـــرم و امیـــدوارم در شـــرایط برابر با هم 

کشـــتی بگیریم تا مشـــخص شـــود چه کســـی بهتر اســـت. 
معتقدم در آن صورت اســـت که واقعاً عیار هر کسی مشخص 
می شـــود و دیگر حرف و حدیثی هم باقی نمی ماند. اگر مانند 
جهانـــی قوانین رعایت می شـــد و در دو روز بود می توانســـتم 
بدنم را بـــه حالت خـــودش برگردانم.او بهتر کشـــتی گرفت 
و مـــن را شکســـت داد و به دوبنده تیم ملی رســـید. امیدوارم 
بتوانـــد در جهانی صربســـتان بهترین عملکرد را داشـــته 
باشـــد و با نتایجی که می گیرد از حیثیت فوق ســـنگین 

ایران دفـــاع کند.

   کشتی سختی با زارع داشتید.او چگونه 
کشتی گیری است؟

درســـت اســـت او بـــه عنوان نخســـت رســـید اما 
مســـیری که تا پیـــش از فینال ســـپری کـــرد برای 
من شـــبهه برانگیـــز بـــود! در این چند ســـالی که 
کشـــتی می گیرم تاکنون چنین چیزی ندیده بودم 
و برایـــم چنین قرعه ای خیلی جالـــب بود. ای کاش 
می گذاشـــتند در حالـــت طبیعی و بـــدون دخالتی 
تکلیف نفر برنده مشـــخص شـــود. حتی ایـــن انتقاد 
را دارم چـــرا باید به طاهری ســـهمیه بـــرای حضور در 

جام تختـــی بدهند؟

مســـافت طولانـــی، هزینه هـــای ســـنگین 
و بلیـــت اکونومـــی، بعیـــد نیســـت صدای 
ملـــی پوشـــان والیبـــال را درآورد. تیم ملی 
والیبال ایران مهرماه روزهای ســـختی دارد. 
با برگـــزاری رقابت های والیبـــال بازی های 
آســـیایی هانگـــژو و انتخابـــی المپیـــک به 
میزبانـــی برزیـــل. در واقع بهـــروز عطایی 
به خاطـــر تکـــرار مـــدال طـــلای بازی های 
آســـیایی تیمـــش را بـــا ترکیـــب اصلـــی در 
هانگژو به میدان می فرســـتد. مســـابقاتی 
کـــه 28 شـــهریورماه تـــا 4 مهرمـــاه برگـــزار 
می شـــود و تیـــم چهـــار روز بعـــد، یعنـــی 8 
مهرمـــاه در برزیل باید در انتخابی المپیک 
برای ســـهمیه بجنگد؛ آن هم بـــا مدعیان 
بـــزرگ. شـــاگردان عطایی بـــرای حضور در 
این مســـابقه سرنوشت ســـاز، انگار از تونل 

وحشـــت رد می شـــوند. مســـیر32 ساعته 
هانگـــژو به دوحـــه، دوحه به ســـائوپائولو و 
بعد ریودوژانیرو. دغدغه ای بزرگ به حدی 
که ســـیدمحمد موســـوی کاپیتان تیم ملی 
همـــان اول با طـــرح آن درخواســـت کرد تا 
فدراســـیون به فکـــر بلیت بیزنس باشـــد. 
میـــلاد تقوی دبیـــر فدراســـیون والیبال اما 
معتقد اســـت از حالا نمی شـــود برای بلیت 
تیـــم قولـــی داد: »مـــا از حـــالا نمی توانیـــم 
دربـــاره ایـــن قضیـــه صحبـــت کنیـــم. چرا 
کـــه نمی دانیم فدراســـیون مهرمـــاه از نظر 
اقتصادی چه شـــرایطی دارد.با این گرانی ها 
حـــق بدهیـــد فدراســـیون سیاســـت های 
انقباضی داشـــته باشـــد. هرچند مـــا برای 

بازی های تدارکاتی تیم ها کم نگذاشـــته ایم 
وحتـــی تیـــم زیـــر 16 ســـال دختـــران برای 
بازیهـــای تدارکاتـــی عازم تایلند اســـت، اگر 
وضعیـــت اجـــازه دهـــد بهترین شـــرایط را 
فراهـــم می کنیم. امـــروز بلیت تیـــم برای 
ژاپـــن، هلنـــد و امریـــکا چندمیلیارد شـــده 
در حالـــی که بودجـــه مصوب فدراســـیون 
از وزارت 13 میلیـــارد تومان اســـت. والیبال 
امســـال بـــرای 23 اعزام بـــرآورد 75 میلیارد 
تومانـــی لازم دارد، بلیـــت تیم بـــرای برزیل 
و حضـــوردر انتخابـــی المپیـــک 9 میلیـــارد 
می شـــود، در حالی که کمیته ملی المپیک 
به ما بودجه 6 میلیارد و 500 میلیون تومانی 

می دهـــد.«

تیرانـــدازان تپانچـــه، 14 روز بعـــد از 
جـــام جهانی باکـــو، بـــرای قهرمانی 

جهـــان و بازی های آســـیایی هانگژو 
در کرمانشاه سیبل ها را نشانه گرفتند. 

محمدرســـول عفتـــی، هانیه رســـتمیان، 
گلنوش ســـبقت الهی، مینا قربانی تیراندازانی 

هستند که هفت روز زیر نظر محسن نصراصفهانی 
ســـرمربی و همـــکارش مریم ســـلطانی در ســـالن شـــهید 

ابوالحســـن یاری تمرین می کنند. محســـن نصراصفهانی ســـرمربی 
تیم تنـــوع را برای شـــاگردانش خـــوب می داند و می گویـــد: »بچه ها 
بعد از ماه ها تمرین متمرکز درســـالن 80 خـــط آزادی، لازم بود ازآنجا 

آمادگـــی بدنـــی، ذهنی و خارج شـــوند. چرا که آنها برای بازیابی 
قهرمانـــی جهان نیاز تمرین بهتـــر تا بازی های آســـیایی و 

بعدازجـــام جهانـــی به تغییر داشـــتند، به همین دلیل 
تصمیم گرفتیم اردو را در کرمانشاه 
برگزار کنیـــم.« او خیلی به دو برابر 
شـــدن ســـهمیه های تپانچه برای 

المپیـــک پاریـــس امیدوار اســـت: 

»حالا هدف ما حضور موفـــق در بازی های 
آســـیایی هانگژوســـت، هر چند قبل از 
آن قهرمانـــی جهـــان باکـــو، انتخابی 
المپیـــک اســـت، اما ما بـــرای محک 
بچه ها قبل از هانگژو در آن شـــرکت 
بچه هـــا  می خواهیـــم  و  می کنیـــم 
بعداز بازی های آســـیایی در قهرمانی 
آســـیا و مسابقه آخر ســـهمیه بگیرند، 
چـــرا کـــه در قهرمانـــی آســـیا راحت تـــر 
ســـهمیه می گیرنـــد. همه تلاش مـــا برای 
چهـــار ســـهمیه اســـت، دو ســـهمیه زنـــان و 
دو ســـهمیه مـــردان تا نســـبت بـــه المپیـــک توکیو 
ســـهمیه بیشـــتری داشـــته باشـــیم.« ســـرمربی تیـــم ملی 
تپانچـــه، دلیل انتخاب کرمانشـــاه را به زیرســـاخت ها ربط می دهد و 
بیـــان می کنـــد: »ما همه اســـتان ها را رصد کردیم که متوجه شـــدیم 
کرمانشـــاه زیرســـاخت های خیلی خوبی برای تیراندازی دارد، حتی 

در سالن آن هســـت بنابراین برای ســـیبل الکترونیکـــی هم 
هماهنـــگ کردیم. البتـــه جدای برگـــزاری اردو در آنجـــا 
سطح علمی مربیان تیراندازی از زیرســـاخت ها، حتی 

این اســـتان هم بالاست. با این 
اردو، انگیزه و روحیه تیراندازان 
کرمانشـــاهی بـــا تمریـــن کنـــار 

ملی پوشـــان بالا مـــی رود.«

هانگژو – ریودوژانیرو 
تونل وحشت والیبال

  نصراصفهانی: 
4 سهمیه المپیک 

می خواهیم

تقریبـــاً همیـــن 2 مـــاه پیش بـــود که تیـــم ملی 
واترپلو در آب های ســـنگاپور دست به کار تاریخی 
زد؛ ملی پوشـــان بعد از 28 ســـال نایـــب قهرمان 
آســـیا شـــدند تا بعد از برنـــز تاریخـــی در جاکارتا، 
ســـحری دیگر را باطـــل کنند. حالا 2 مـــاه بعد از 
این نقـــره تاریخی، بـــه یکبـــاره آب اردوی واترپلو 
را برداشـــته اســـت و 8 بازیکـــن در اعتـــراض به 
سیاســـت های رئیـــس فدراســـیون، از حضور در 

بازی هـــای آســـیایی  هانگژو انصـــراف دادند.
حامد ملـــک خانبانان یکی از همیـــن 8 بازیکن 
معتـــرض، دلیل اصلی انصـــراف از تیم ملی را بی 
برنامگـــی فدراســـیون و عـــدم مدیریت صحیح 
عنـــوان کـــرد: »اول از همـــه می خواهـــم بگویم 
متنـــی که از طرف ما منتشـــر شـــد، بیانیـــه نبود 
فقط  یک ســـری توضیحات درباره اتفاقات اخیر 

بود تـــا جامعه واترپلـــو در جریان قـــرار بگیرند.
حدوداً 15 ســـال ســـابقه عضویت در تیـــم ملی را 
دارم، باقی ملی پوشـــان هم دست کم 8 - 7 سال 
ملی پوش بوده اند، در تمام این ســـال ها آســـته 
رفته ایـــم و آســـته آمده ایم تـــا حاشـــیه ای ایجاد 
نشـــود. اما الان بانی تمام این حواشـــی، شخص 

رضوانی رئیس فدراســـیون است!«
ما در آســـتانه بازی های آســـیایی قـــرار داریم اما 
با رفتـــن چیریچ هیـــچ برنامـــه ای بـــرای حضور 
موفـــق در  هانگژو نداریم، این درحالی اســـت که 
برای حضـــور در بازی هـــای آســـیایی جاکارتا از 4 
مـــاه قبل برنامه ریزی دقیقی انجـــام داده بودیم، 
حتی از یک و ســـال نیم قبلش هـــم در اردوهای 
مداوم حضور داشـــتیم اما الان بـــا رفتن چیریچ 

فدراســـیون هیچ برنامـــه ای نـــدارد، رضوانی تازه 
می خواهـــد 2 مـــاه مانده بـــه بازی های آســـیایی  
هانگـــژو، ســـرمربی خارجی بیاورد کـــه عملاً دیر 
اســـت و نمی توانیم هیـــچ کاری از پیش ببریم.«

او دربـــاره کنـــار رفتن چیریـــچ، مربی باســـابقه 
تیم ملـــی گفت: »چیریـــچ به خاطر یک ســـری 
مســـائل شـــخصی از تیم ملی رفت، او با باشگاه 
المپیاکـــوس قـــرارداد بســـت و در حالـــی کـــه 
می توانســـت همزمان در تیم ملـــی هم فعالیت 
کند، فدراســـیون با او به توافق نرســـید. رضوانی 
در جریـــان رفتن او بود اما هیـــچ تصمیمی برای 
جایگزینـــی و اســـتخدام مربـــی خارجـــی دیگر 

نگرفـــت و فقـــط فرصت را از دســـت داد.«
درحالـــی که بعـــد از نایب قهرمانـــی تاریخی تیم 
ملـــی انتظـــار می رفـــت همه چیـــز بهتر شـــود، 
به نظـــر می رســـد همه چیز بدتر شـــده اســـت؛ 
خانبانـــان هـــم با تأییـــد ایـــن موضـــوع، نگران 
نابودی نســـل طلایی فعلی واترپلو اســـت: »این 
تیـــم تازه جان گرفته اســـت، ما بعد از 44 ســـال 
توانســـتیم در بازی هـــای آســـیایی  و بعـــد از 28 
ســـال در قهرمانی آســـیا مدال تاریخـــی بگیریم، 
هیـــچ موقع بـــا اختـــلاف یـــک یـــا 2 امتیـــاز به 
چین نمی باختیـــم و اینقدر پایاپای بـــا آنها بازی 
نمی کردیـــم. ایـــن تیـــم تازه جـــا افتاده اســـت و 
با میانگین ســـنی 24 ســـال، یک نســـل طلایی 
اســـت. ما اصلاً نمی گوییم که مهـــدی پنام تاش 
ســـرمربی فعلی بد است، اما ایشـــان باید زودتر 
انتخاب می شـــد تا بتواند برنامه هایش را در تیم 
ملی پیـــاده کند. نه اینکـــه با 4 مـــاه فرصت از او 
توقع مدال بازی های آســـیایی داشـــته باشـــند.

رضوانـــی در ایـــن برهـــه نتوانســـت مدیریت کند 
و حـــالا ایـــن می تواند باعـــث نابودی این نســـل 
طلایی واترپلو شود. در کل فدراسیون شنا، فقط 
واترپلـــو موفق بـــود که آن هـــم الان رو بـــه نزول 
اســـت. مـــا اصـــلاً بحث مان شـــخصی نیســـت و 

جاکارتا و ادوار قبل بدرخشیم، باید به مشکلات 
رســـیدگی کنند، در غیر این صورت واترپلو نابود 
شـــده و 6 - 5 ســـال طول می کشـــد تا یک نســـل 

طلایی دیگر مثل ما ســـاخته شـــود.«
از طرفی هم محســـن رضوانی، رئیس فدراسیون 
واترپلـــو تصمیم بازیکنـــان را احساســـی خواند و 
اعـــلام کرد که فدراســـیون بـــا قـــدرت کار خود را 
ادامه می دهد. او  همچنین معتقد اســـت کسی 
کـــه به تیـــم ملی نـــه بگویـــد، ســـرباز تیـــم ملی 
نیســـت: »تصمیم اتخاذ شـــده احساســـی و قرار 
اســـت یک مربـــی خارجی به کادر فنـــی تیم  ملی 
اضافه شـــود. زمانی که توقعات بیش از حد باشد 
و امکان انجام آن وجود نداشـــته باشـــد، صراحتاً 
اعلام می کنم که شـــدنی نیســـت و فدراســـیون 
شنا، شیرجه و واترپلو بدون توجه به حواشی که 
به صورت احساسی توسط تعدادی از ورزشکاران 
به وجود آمده اســـت، با قـــدرت کار خود را پیش 
خواهـــد برد. بنده و مجموعه فدراســـیون شـــنا، 
هیچ یـــک از ایـــن مســـائل و حرف هـــای مطرح 
شـــده از ســـوی بازیکنان را بـــه دل نمی گیریم اما 
باید بگویم فدراســـیون شـــنا بشـــدت از تصمیم 
کمیتـــه فنـــی، کادر فنی و مســـیری کـــه در پیش 
گرفته اســـت، حمایت می کنـــد. تصمیم گیرنده 
کادر فنی، کمیته فنی و فدراســـیون شنا هستند 
و اگـــر کادر فنـــی اعـــلام کنـــد کـــه زمـــان تعیین 
شـــده برای حضـــور ملی پوشـــان در اردو به اتمام 
رسیده اســـت، پیگیری اتفاقات رخ داده از سوی 
فدراســـیون انجـــام می شـــود. اگـــر هـــم کســـی 
تصمیـــم بگیـــرد که تیم  ملـــی را همراهـــی نکند، 
تکلیف مشخص اســـت؛ موارد اعلام شده تهدید 
نیست و واقعیتی اســـت که با آن مواجه هستیم 
و هر کســـی بایـــد پاســـخگوی تصمیمـــات اتخاذ 
شده باشـــد چراکه بازیکن ســـالاری به هیچ  وجه 
مورد تأیید نیســـت و هیچ فدراسیونی در دنیا آن  

را نمی پذیرد.«
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مرور یک اتفاق عجیب
انصراف ملی پوشان واترپلو  ناخودآگاه  خاطره کناره گیری دسته جمعی 

ملی پوشان فوتبال در سال 1365 را برای مان زنده کرد. تیم ملی با 
هدایت پرویز دهداری، بدون دستاوردی  از بازی های آسیایی سئول 

برگشت. ملی پوشان اعتراض کردند اما فدراسیون توجهی نکرد تا 14 
بازیکن از حضور در اردوی تیم ملی برای اعزام به جام ملت های  آسیا 

1۹88 انصراف دهند. از این تیم تنها 6 بازیکن برای دهداری باقی ماند، 
اما برخلاف تصور همگان فدراسیون از دهداری حمایت کرد و بازیکنان 

مستعفی را تهدید به محرومیت کرد. دهداری از این جمع 14 
نفره، فقط اصرار به بازگرداندن محمدخانی، پیوس، یکه و 

ابطحی داشت و در ادامه هم این 4 بازیکن با عذرخواهی به 
جمع ملی پوشان برگشتند، اما 10 بازیکن دیگر که در زمان 
دهداری دیگر جایی در تیم ملی نداشتند ، اکثراً برای ادامه 

فوتبال خود راهی کشورهای حوزه خلیج فارس شدند.

ـــرش بـ

حتی با کادر فنی فعلی هم هیچ مشـــکلی نداریم 
و بـــرای آنهـــا احتـــرام قائلیـــم، بحث مـــان فقط 
سیاست های شـــخص رئیس فدراسیون است.«
ملی پـــوش واترپلو معضلات مالـــی را هم در این 
کناره گیـــری بی تأثیـــر ندانســـت: »از طرفی یک 
ســـری مســـائل مالی وجود دارد که بـــه معضلی 
جدی تبدیل شـــده است. فدراســـیون تا به الان 
قول هـــای زیادی برای مســـائل مالی بـــه ما داده 
اســـت که به هیـــچ کـــدام پایبند نبوده اســـت، 
بعد از طلسم شـــکنی و مدال تاریخی در قهرمانی 
آسیا، فدراســـیون حتی یک جشـــن هم برای ما 
نگرفـــت، آن هـــم از وزارت ورزش کـــه بـــه جای 
ســـکه، پاداش تومانی به مـــا داد. همچنین بعد 
از نایب قهرمانی در ســـنگاپور، فدراســـیون فقط 
50 دلار بـــه مـــا داد که در عجب هســـتم چجوری 
رویشـــان شـــد! ایـــن بچه ها هـــم یـــک ظرفیتی 
دارنـــد، ســـال ها صدایمـــان درنیامده اســـت اما 

دیگر کاســـه صبرمان لبریز شـــده اســـت.«
او در ادامـــه از تهدید ملی پوشـــان بـــرای حذف 
از تیـــم ملـــی و ممنوع الخروجی پرده برداشـــت: 

»فدراســـیون به مـــا اعلام کرد که شـــما دســـت 
بـــه یکـــی کرده ایـــد، مـــا را تهدیـــد کرده انـــد که 
از مســـابقات لیـــگ و تیـــم ملـــی کنار گذاشـــته 
می شـــویم، از حضـــور در اســـتخرها منع شـــده، 
ممنوع الـــکار و حتی ممنوع الخروج می شـــویم، 
مـــن مانـــده ام کجـــای دنیـــا وقتـــی ورزشـــکاری 
به هـــر دلیلـــی از تیـــم ملـــی مـــی رود، تهدید به 
ممنوع الخروجی می شـــود. ما دلســـوز تیم ملی 
هســـتیم که چنین تصمیمـــی گرفته ایـــم، خود 
من در مســـابقات ســـنگاپور باوجود مصدومیت 
کتف ام، به خاطر عدم حضور لژیونرها پیشنهاد 
کادر فنـــی را رد نکـــردم و بـــا آســـیب دیدگی در 

مســـابقات شـــرکت کردم.«
ملک خانبانان حل مشـــکلات را شرط بازگشت 
این هشـــت نفـــر به تیـــم ملـــی دانســـت: »باید 
جلســـه ای گذاشـــته شـــود و رضوانی مشـــکلات 
را حـــل کنـــد. مـــا دیگر بچه هـــای 18 - 17 ســـاله 
نیســـتیم که قول های الکی بدهند، باید بالاخره 
مشـــکلات در یک نقطه ای حل شود. اگر دوست 
دارنـــد در بازی هـــای آســـیایی  هانگـــژو هم مثل 

ع در جام  مسیر انتخابی زار
تختی بحث برانگیز بود

 معصومی: 
شانس آوردم 

مهدی هاشمی 
رفت!
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